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Kai-Ari Lundell ja yksitoista muuta valtuutettua jättivät seuraavan valtuuston työjärjestyksen mukaisen 
valtuustoaloitteen:

”Tikkurilan ja Myyrmäen keskustojen rakentaminen uhkaa näivettää vantaalaisen torikaupan. Samalla 
perinteisten Maalaismarkkinoiden toripaikat ovat jäämässä työmaiden alla. 

Torikauppiasyhdistys pulittaa yhteensä noin 30 000 euroa vuodessa torivuokriin, jätehuoltomaksuihin ja 
lumenluontiin. Nyt tulot ovat romahtamassa, mikä pahimmillaan voi johtaa yhdistyksen 50-vuotisen 
toiminnan loppumiseen. 

Torit markkinoineen ovat oleellinen osa Vantaata. Kaupungin arvoissa painotetaan vahvasti 
yhteisöllisyyttä. Torit ja markkinat kuuluvat vahvasti yhteisölliseen kaupunkikulttuuriin.

Esitän, että kaupunki tukee Torikauppiasyhdistystä 15 000 eurolla vuodessa ylimenokauden ajan, kunnes 
Vantaan torit ovat taas kunnossa.”

Kaupunginvaltuuston 28.1.2019 § 16

Päätös: 
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 
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